
Sołectwo Włosienica                                                     27 luty 2013 roku. 
 

 
 

Protokół nr I/2013 
 z zebrania wiejskiego sołectwa Włosienica  

odbytego dnia 27 lutego 2013 roku. 
 
 

1. Zebranie otworzył i prowadził sołtys Pan Władysław Zaliński. Na wstępie przywitał 
zebranych mieszkańców sołectwa oraz przybyłych na zebranie: Wójta Gminy Oświęcim Panią 
Małgorzatę Grzywa, W-ce Przewodniczącego Rady Gminy Oświęcim Pana Adama Wiecheć.  
W zebraniu uczestniczyło 84 mieszkańców sołectwa. Sołtys stwierdził prawomocność zebrania 
do podejmowania uchwał, ponieważ zebranie rozpoczęło się w drugim terminie tj. o godz. 1700. 
2. Sołtys przedstawił porządek obrad który został przyjęty jednogłośnie – w załączeniu 

3. Na sekretarza zebrania wybrano jednogłośnie Marka Brandysa. 
4. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 
Do komisji zgłoszono kandydatów: 

a. Zofię Bartula, 
b. Kazimierza Puskarczyk, 
c. Mirosława Wojtaszczyk 
Komisja została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się i 0 głosu sprzeciwu. 

 
5.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebrania. 

Pan Stanisław Krzemień zgłosił poprawkę do protokołu twierdząc że zapis w pełni nie 
odpowiada jego wypowiedzi.  „Pan Stanisław Krzemień skierował zapytanie do Pani Wójt – Czy 
i kiedy rozpocznie się inwestycja budowy kanalizacji sanitarnej przy południowej stronie ul.  
Dąbrówki oraz Bagienko w Porębie Wielkiej, ewentualnie czy jest możliwość przyłączenia 
części ul Lazurowej do tej inwestycji, na którą Gmina ma już zezwolenie budowlane. 
Protokół został przyjęty z poprawką przy jednym głosie sprzeciwu i 3 wstrzymujących się od 
głosowania. 
6. Przedstawienie planu rzeczowo finansowego. 

Przed wystąpieniem sołtysa o głos poprosił Pan Krzysztof Szczotka. Stwierdził że jest 
niewybaczalne robienie zebrań wiejskich w tygodniu, postawił wniosek aby zebrania odbywały 
się w niedziele lub soboty.  
Pan sołtys wyjaśnił że terminy zebrań zostały zmienione na wniosek mieszkańców, jeżeli jest 
wniosek o zmianę terminów to zostanie rozpatrzony na dzisiejszym zebraniu. 
Sołtys złożył sprawozdanie z gospodarki lasem w 2012 roku – w załączeniu a następnie 
przedstawił plan rzeczowo finansowy na rok 2013. 
7. Wystąpienie Pani Wójt. 

Pani Wójt zaproponowała aby najpierw odbyła się dyskusja do przedstawionej propozycji. 

 Pan Stanisław Dziedzic zapytał czy to jest całe sprawozdanie sołtys a za 2012 rok . 
Pan sołtys wyjaśniła że sprawozdanie z działalności z 2012 rok zostało złożone na poprzednim 
zebraniu i przyjęte uchwałą  zebrania a teraz uzupełnił o sprawy gospodarki lasem gdyż 
wszystkie sprawy nie były jeszcze zakończone. 
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W związku z brakiem dyskusji Pani Wójt przedstawiła:  

Realizacje zadań w 2012 roku: 
- Modernizacja ul. 1Maja      -  1 348 tyś zł, 

- Remont węzła sanitarnego w części bojowej OSP   -      7,5 tyś zł,    
- Wymiana drzwi w obiekcie LKS     -         3 tyś zł, 

- Zabudowa przystanku „Golcowiec”     -         3 tyś zł, 
- Wykonanie dwu przepustów w lesie     -      1,8 tyś zł, 

- Uzupełnienie ubytków na ul. Myśliwskiej 
Inwestycje w 2013 roku: 

- Przebudowa przedszkola, inwestycja zaplanowana na dwa lata -  2 700 tyś zł, 
Budżet zadania w 2013 roku       -      800 tyś zł, 
W 2013 roku prace prowadzone będą na zewnątrz obiektu, w 2014 roku szkoła będzie pracować 
w systemie dwuzmianowym i w szkole będzie usytuowane przedszkole. Ośrodek zdrowia w tym 
czasie zostanie przeniesiony do któregoś z ośrodków miejskich. 

-  Budowa chodnika przy drodze krajowej 44 – inwestycja realizowana będzie przez 
GDDPiA – od mostu do tablicy koniec terenu zabudowanego, 

- Rozbudowa oświetlenia ul. Zieleni     -     10 tyś zł, 

- Zakup i montaż 4 wiat przystankowych    -      22 tyś zł, 
- Modernizacja placów zabaw  przy wsparciu dotacji unijnych -      35 tyś zł,  

- Od 28 stycznia uruchomiony został nowy przystanek przy Rail Polska. 
 

Następnie Pani Wójt odpowiedziała na złożone wnioski z poprzedniego zebrania:   
-  Ul. Środkowa zostanie naprawiona, 

- Gmina wystosowała wniosek do GDDPiA  w sprawie chodnika przy drodze 44, 
- Zostanie zwołana komisja na ul. Strażaków, 

- Ścięcie i zebranie poboczy przy wszystkich drogach, uzupełnienie brakujących znaków 
drogowych będą planowane na kolejne lata, 

- Ubytki w asfalcie będą wykonane na wiosnę 2013 roku, 
- Wystosowano pismo do ZDP w sprawie chodnika przy ul. Suskiego. 

16 marca zostanie na naszym terenie wyłączona telewizja analogowa. 
Można składać wnioski do Studium Uwarunkowań Zagospodarowania terenu które to będzie 
wykonywane na terenie Gminy. 
W marcu odbędą się Dni Otwarte w szkole i przedszkolu. 

Z 8/9 lutego 2013 odbyła się akacja liczenia bezdomnych – na terenie Gminy nie napotkano 
bezdomnych. 

Podatki na 2013 rok są uchwalone na tym samym poziomie co w 2012 roku lu jest wzrost o 
wskaźnik inflacji. Podatek rolny zmniejszył się o ok. 25%. 
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W dniach 15-16czerwiec odbędą się Dni Gminy Oświęcim na stadionie LKS w Porębie 
Wielkiej. 
Utrzymanie porządku w Gminie – tzw. Ustaw Śmieciowa: 

- Umowy na odbiór odpadów zawierane będą z Gmina, 
- Częstotliwość odbioru odpadów segregowanych – 1 raz w miesiącu, 

- Częstotliwość odbioru odpadów niesegregowanych – 2 razy w miesiącu, 
- Częstotliwość odbioru odpadów zielonych – 1 raz w roku, 

- Częstotliwość odbioru odpadów wielkogabarytowych – 2 razy w roku, 
Każdy musi się zadeklarować do 31.03.2013 odnośnie ilości osób w gospodarstwie i sposobie 
segregacji. Nie konieczne będzie rozwiązywanie umów z dotychczasowymi odbiorcami 
odpadów. Nie będzie ograniczenia w ilości odbieranych odpadów.  
Opłata za odebrane odpady uzależniona będzie od wybranej opcji i płatna comiesięcznie do 
kasy Urzędu Gminy lub przelewem na rachunek  Urzędu Gminy. 

- Segregacja + kubeł     -   6 zł od mieszkańca na miesiąc, 
- Bez segregacji     -  11zł od mieszkańca na miesiąc, 

8. Dyskusja. 

 Pani Korjakowska Barbara pytała jak ma wypełnić deklaracje  na śmieci segregowane i 
niesegregowane ponieważ nie da się wszystkiego segregować. 

Pani Wójt poinformowała że w przypadku deklaracji na odpady segregowane będą również 
odbierane odpady niesegregowane. 

 Pan Bernaś Władysław pytał co z pampersami oraz ze szkłem rozbitym. 
Pani Wójt poinformowała że pampersy są odpadami szkodliwymi, a szkło niezależnie czy jest 
całe czy rozbite należy segregować do jednego worka. 

 Pan Stachura Grzegorz zapytał na temat systemu segregacji ponieważ, nie da się 
wszystkiego segregować. 

Pani Wójt poinformowała ze firma która wygra przetarg będzie kontrolowała sposób segregacji. 

 Pan Pawełczyk Michał zapytał czy od lica będzie można segregować i oddawać popiół. 
Pani Wójt poinformowała że tak. 

 Pan Mędrysa Józef stwierdził że ustawa o odpadach to jeden wielki bubel, była już 3 razy 
zmieniana i nie wiadomo ile razy jeszcze się zmieni do czerwca i nie wie czy warto ją 
realizować . 

Pani Wójt poinformowała że każda Gmina musi działać zgodnie z ustawą, jeżeli tego nie zrobi to 
stawki za odbiór odpadów ustali Wojewoda.  

 Pan Obstarczyk Marek stwierdził że Ustawa jest niedoskonała i promuje duże korporacje 
z udziałem kapitału zagranicznego które po kilku latach mogą przejąć całość gospodarki 
odpadami i przyszłości stawiać swoje warunki. 

Pani Wójt stwierdziła że zdaje sobie sprawę z zagrożenia ale w interesie Gminy jest aby 
mieszkańcy płacili za odbiór odpadów jak najmniej. 

 Pan Krzemień Stanisław pytał jak wypełnić pkt. 6 deklaracji. 
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Pani Wójt poinformowała że jest instrukcja przy deklaracji jak ją wypełnić. 

 Pani Kot Czesława stwierdziła że powinna być zróżnicowana odpłatność za odbierane 
odpady.  

Pani Wójt poinformowała że można tylko różnicować w zależności czy ktoś segreguje czy nie. 

 Pan Stachura Grzegorz zapytał jak często będą zmieniane stawki za odbiór odpadów, bo 
zaproponowane stawki są stawkami startowymi i czy w trakcie roku będzie można 
zmieniać deklarację. 

Pani Wójt poinformowała że po kilku miesiącach stawki mogą ulec zmianie a deklaracje można 
zmieniać w trakcie roku.  

 Pan Stachura Władysław poinformował że chodnik przy ul. Długiej jest dalej 
zdewastowany przy studzienkach odwadniających. 

Pani Wójt poinformowała ze będzie interweniowała. 

 Pan Bernaś Władysław wnioskował aby opłaty za odbiór odpadów pobierał sołtys. 
Pani Wójt poinformowała że jeżeli będzie taka możliwość to Gmina z niej skorzysta. 

 Pan Piotrowski Michał pytał czy UG musi nie wykluczyć z przetargu podmiotów 
zagranicznych, ponieważ duży koncern może obniżyć ceną na jeden rok aby zniszczyć 
podmioty lokalne oraz czy ośrodek zdrowia musi być przeniesiony do Oświęcimia.   

Pani Wójt poinformowała że wszystkie samorządy pracują na tej samej Ustawie musza dopuścić 
wszystkie podmioty spełniające warunki przetargu. Ośrodek zdrowia miał być na czas remontu 
usytuowany w OSP ale Sanepid nie dopuścił ze względu na wymogi sanitarne stawiane 
pomieszczeniom służby zdrowia.  

 Pani Nykiel Zofia zapytała jaką mamy pewność że ośrodek wróci z powrotem do 
Włosienicy jeżeli dla ZLA będzie wygodniej w Oświęcimiu.    

Pani Wójt stwierdziła że nie ma takiej pewności, ale jeżeli nie będzie remontu to ZLA na pewno 
zrezygnuje. 

 Pan Bartuś Stanisław zapytał co będzie jak wszyscy się zbuntują i nie będą płacić, 
ośrodek mógł być w OSP ale komuś zależało na tym aby było inaczej.  

Pani Wójt stwierdziła że nie jest w stanie zapewnić wszystkich warunków stawianych dla 
ośrodka zdrowia. 

 Pan Gworek Leszek stwierdził że obecnie ośrodek zdrowia czynny jest do 15 i pracujący 
na zm. I nie mogą udać się do lekarza po pracy.  

Pani Wójt poinformowała że po wyremontowaniu i otwarciu ośrodka mogą się tu znaleźć 
poradnie specjalistyczne. 
 

 Pan Bernaś Władysław zapytań o: 
- plany remontów dróg w 2013 roku – stwierdził że stan dróg np: Zieleni, J. Suskiego, 

Rzecznej oraz innych jest bardzo kiepski. 
- Chodnik na ul. J. Suskiego, twierdząc ze powiat chciał dopłacić do budowy chodnika 

ale UG Oświęcim zrezygnował z tego zadania. 
- Ul. Myśliwską – konary drzew zagrażają bezpieczeństwu na drodze. 

Pani Wójt poinformowała że jeżeli drzewa zagrażają bezpieczeństwu to zostaną wycięte, jeżeli 
chodzi o drogi to nie zgadza się stanowiskiem pana Bernasia. 



5 
 

Pan Adam Wiecheć uzupełnił że w 2014 będzie dokończona budowa chodnika do u. 1 Maja. 
Sołtys poinformował że były prowadzone rozmowy z nadleśnictwem oraz była chętna osoba do 
obcięcia konarów drzew które należą do Nadleśnictwa ale nadleśnictwo zażyczyło sobie aby 
odcięte konary pozostawić na terenie lasu.  

 Pan Żak Jerzy zwrócił uwagę aby przyglądnąć się firmie która robiła naprawy pozimowe 
w ubiegłym roku na ul Bukowej, prace były wykonane niewłaściwie i powinna uzupełnić 
ubytki na swój koszt. 

 Pan Tomala Jan wnioskował o sprawdzenie czy ul. Bukowa jest przejęta przez Gminę. 

 Pan Dziedzic Stanisław wnioskował aby: 
- Ująć w planach remont cząstkowy ul. Lazurowej, 
- Dokończyć oświetlenie na ul. Lazurowej wraz z przebudową sieci energetycznej, 
- Udrożnić odwodnienie przy ul. Strażaków. 

  Pan Stachura Grzegorz wnioskował o uregulowanie rowu przy ul. Bernasia, wyda płynie 
ulicą a nie rowem, 

 Pani Jarosz Wanda wnioskowała o zabudowę lampy na ul. Sośniana, 

 Pan Pawełczyk Michał stwierdził że dopóki nie będą wycięte tuje od strony drogi to 
niema co wydawać pieniędzy na nowe wyposażenie placu zabaw. 

 Pani Kot Czesława wnioskował o wyczyszczenie rowu do „kipy”, 
Pani Wójt poinformowała że takie prace mogą być wykonane z wykorzystaniem pracowników 
interwencyjnych którzy SA zatrudnieni w sołectwie. 
Pan sołtys poinformował że obecnie prace wykonuję 3 panie, jeżeli będą panowie to wykonaja to 
czyszczenie. 

 Pan Ptaszek Józef wnioskował o: 

- Odbudowę rowów przy ul Bernasia, 
- Zamontowanie dwie lampy na skrzyżowaniu ul. Bernasia z ul. Mostową w celu 

prawidłowego oświetlenia tego skrzyżowania, 
- Zorganizowanie akcji wykonania badań profilaktycznych dla mężczyzn PSA. 

Pani Wójt poinformował że gmina bezpośrednio nie może zorganizować takiej akcji ale ośrodek 
zdrowia funkcjonuje w ramach ZLA i po przeanalizowaniu z dyrektorem może podjąć decyzję. 

 Pani Zofia Bartula wnioskowała o sprawdzenie stanu drogi na ul Okrężne. 

9. Podjęcie uchwał i wniosków. 
- Uchwała nr 1/2013 dotycząca przyjęcia planu rzeczowo-finansowego na 2013 rok została 

przyjęta jednogłośnie, 
- Wnioski – zostało zgłoszonych 13 wniosków – lista w załączeniu.  

10. Wolne wnioski i zapytania 

 Pan Dziedzic Stanisław zwrócił uwagę aby czynić starania o dalszą budowę chodnika 
przy drodze krajowej 44 na całej długości sołectwa Włosienica. 

 Pani Kot Czesława poruszyła problem budowy chodnika przy ul. Suskiego od szkoły do 
ul. Długiej. 

 Pan Nycz Tadeusz pytał czy jest możliwość wyznaczenia drogi na ul Bukowej, w rejonie 
zakrętów droga jest bardzo wąska a tereny Gminne są zużytkowane przez niektórych 
mieszkańców. 
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 Pani Nykiel Zofia pytał o budowę kanalizacji sołectwa. 

 Pan Nycz Marian pytał czyj jest rów pod tzw. „Kipą” 
 Zakończenie zebrania.  
W związku z wyczerpaniem programu zebrania sołtys zakończył zebranie o godz. 1950. 

 
 

……………………………………….         
      Sekretarz zebrania  
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Wnioski zgłoszone na zebraniu wiejskim dnia 27 luty 2013 roku. 
 
 

1. Zmiana terminu zebrań wiejskich na niedziele lub soboty, 
2. Przegląd studzienek na ul. Długiej, 
3. Remont dróg Bukowej, Bernasia, Suskiego, Okrężnej, Lazurowej i inne, 
4. Powołanie komisji na ul Myśliwską, 
5. Budowa chodnika przy ul Suskiego do 1 Maja, 
6. Sprawdzić wykonanie remontu na ul Bukowej i uzupełnić ubytki, 
7. Uzupełnić oświetlenie na ul: Sośnia, Bernasia, Morgi, Lazurowa wraz z przebudową linii, 
8. Wyczyszczenie studzienek kanalizacyjnych na ul Strażaków, 
9. Odbudowa rowu przy ul Bernasia, 
10. Wycięcie tuji od strony drogi na placu zabaw, 
11. Wyczyszczenie rowu „Pod Kipą”, 
12. Wykonanie chodnika na ul Bernasia od cmentarz Ado skrzyżowania z ul Strażaków, 
13. Wykonanie chodnika przy ul. Suskiego od szkoły do ul Długiej. 
 
Wniosek nr 1o zmianę terminu zebrań wiejskich nie uzyskał akceptacji uczestników zebrania.  
Za organizacją zebrania w dni robocze opowiedziało się 28 zebranych a dni weekendowe 17. 
Wniosek nr 10 o wycięcie tuji nie uzyskał akceptacji zebranych. 
Za wycięciem tuji opowiedziało się 10 zebranych a przeciwko było 40. 
 


